
  J e g y z ő k ö n y v  

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési 

Bizottsága nyílt üléséről. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2022. december 13. napján 9:30 órakor 

  

A Bizottság részéről megjelentek: 
Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

Kracson Norbert bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

Suhanesz Péter bizottsági tag 

Jászter Beáta bizottsági tag 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag 

 

Az ülésről távol volt: 

Szőnyi István bizottsági tag 

 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Jánosi Attila Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

Dankó Dénes alpolgármester 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Jánosi Attila Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Komjáthy Krisztina Marianna 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a 

Városüzemeltetési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 6 tag jelen van, egyben az ülést 

megnyitotta.  

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban javaslat nem hangzott el, Schweitzer Tamás 

bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirend elfogadását. 

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

Sz a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen szavazattal 

– egyhangúlag- elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirend: 

Előterjesztés az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati 

Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 
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1. napirendi pont 

Előterjesztés az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati Társulás 

közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: nem volt kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: köszöntötte Dankó Dénes alpolgármester urat és kérte, 

hogy tájékoztassa a bizottság tagjait a szilárdhulladék gazdálkodásban várható változásokról.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: 2023. július 1-től megváltozik a hulladékgazdálkodás rendszere 

Magyarországon. A MOL nyerte el azt az állami koncessziót, ami alapján ő fogja végezni ezt a 

szolgáltatást. A legutóbbi Társulási Tanács ülésén és a ZHK taggyűlésén kapacitás lekötési 

megállapodás aláírására adtak felhatalmazást egyrészt a Társulás Elnökének, másrészt a ZHK 

Ügyvezetőjének, ami arra irányul, hogy a MOL leköti a ZHK illetve a Társulás tulajdonában 

lévő eszközöket, telephelyeket a szolgáltatás ellátás biztosítása érdekében, mert a MOL jelenleg 

nem tudja a szolgáltatást elvégezni. A gyakorlatban történő megvalósulást illetően a MOL 

megállapodásokat fog kötni az egyes telephelyekkel. Az elmúlt időszak integrációs 

folyamatának köszönhetően gyakorlatilag három térséget fedne le, amely Miskolc környékét, 

Abaúj-Hernád környékét és Zemplén-Bodrogköz környékét jelenti, ahol eddig a társulás 

végezte a hulladékgyűjtést és az ártalmatlanítást. 2023. július 1-jét követően már nem ez a 

társulás illetve társaság fogja a szilárdhulladék gyűjtést végezni. Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat esetében ki kell állni az elért vívmányokért, ilyen az otthonról történő szelektív 

hulladékgyűjtés és a hulladék udvar üzemeltetése, amikhez minden körülmények között 

ragaszkodni kell, függetlenül attól, hogy ki lesz a szolgáltató. 

 

Kérdések következtek. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: az előző napi tájékoztatáshoz képest néhány új kérdés 

merült fel benne. Az egyikre választ kapott, hogy alpolgármester úr is elnökségi tag lett, viszont 

az új elnökségi tag megválasztásáról nem. Megkérdezte, hogy ki a másik új elnökségi tag. A 

társulás honlapján fellelhető társulási szerződésben még Társulási Tanács a legfőbb döntéshozó 

testület, illetőleg a Társulási Tanácsnak elnöke van, elnökségről nincs szó. Megkérdezte, hogy 

mikor változott meg a társulási szerződés, a hatályos társulási szerződésben szerepel-e Társulási 

Tanács Elnökség. 

 

Dankó Dénes alpolgármester: lehet, hogy rosszul fogalmazott, de pontosan utánanéz 

képviselő úr kérdéseinek és vissza fog jelezni részére.  

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy a közszolgáltatási díjat az NHKV 

számlázza, míg a szolgáltatást eddig ez a társulás végezte, a jövőben pedig a MOL fogja 

végezni. Most volt a Közmeghallgatás, ahol a többek között a „Tiszta utca” akció díja is 

átadásra került, az a kedvezmény, amit a legtisztább utcának ad az Önkormányzat, azt fogja-e 

befolyásolni ez a változás. 

 

Dankó Dénes alpolgármester: befolyásolni nem fogja. Van „Tiszta utca” akció illetve a 70 

éven felülieknek a hulladék díjkedvezménye, amelyet már a legutóbbi rendszer átalakuláskor 

is újra kellett kötni. A gyakorlatban úgy történik, hogy ezt a kedvezményt az önkormányzat 

vállalja át. Amire most oda kell figyelni az az, hogy az új szolgáltatóval megállapodást kell 

kötni, amely mögött komoly adatszolgáltatás van. A kollégák válogatják le a 

lakcímnyilvántartásból minden évben az adatokat, hogy melyek azok a háztartások, ahol 70 

éven felüli egyedülállók vagy házaspárok élnek és ők részesülnek kedvezményben. Ugyanez 
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érvényes a „Tiszta utca” akcióra, 30% díjkedvezményt a nyertes utca minden egyes háztartása 

megkapja, e tekintetben is külön megállapodást kell kötni az új szolgáltatóval, az összes 

többivel kapcsolatos felállás még nem ismert. A Társulási Tanács ülésén és a ZHK taggyűlésén 

is az hangzott el, hogy azokat az eredményeket, amelyeket az elmúlt néhány évben közösen 

elértek, mindenféleképpen meg kell tartani, és arra kell törekedni, hogy még magasabb szinten 

lehessen a hulladékgazdálkodáshoz kapcsolódó minden egyes tevékenységet ellátni és ellátatni. 

Minden településen problémát jelent az illegális hulladéklerakás, és a szelektív szigetek nem 

megfelelő használata. Továbbra is az az önkormányzatok lesznek felelősek a szolgáltatás 

ellátásáért, csak a szolgáltató lesz más. Úgy gondolta, hogy az NHKV más struktúrában fog 

működni vagy adott esetben meg is szűnhet. 

 

Vélemények következtek. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: A társulási szerződéssel kapcsolatban kérte, hogy 

amennyiben a „Zöld Zemplén” nevű honlapon található társulási megállapodástól eltérően van 

újabb verziója, azt testületi ülésre alpolgármester úr szerezze be, vagy juttassa el részére. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás a bizottság 

elnöke szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati 

Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadásáról szóló előterjesztést 

fogadja el. 

 

Sz a v a z á s:  a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 5 igen szavazattal, 

1 tartózkodás mellett - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

50/2022. (XII.13) határozata 

az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati Társulás 

közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadásáról  

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási 

Önkormányzati Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztatót fogadja el. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök a nyílt ülést 9 óra 39 perckor bezárta. 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

        Jászter Beáta sk.                                                   Schweitzer Tamás sk. 

  jegyzőkönyv-hitelesítő          bizottsági elnök 

                


